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§ 1 

Frågor och synpunkter från allmänheten 

 

En mötesdeltagare, som redan vid föregående sammanträde i stadsdelsnämnden tagit upp 

frågan om brandsäkerhet på Vasens vård- och omsorgsboende, ville veta vad som hänt 

när det gäller att eventuellt installera sprinklersystem. Ordföranden Hanna Broberg (M) 

informerade om att förvaltningen nu genomför en uppföljning av verksamheten.  

 

Vad gäller brandskydd informerade Annette Luengo om att fastighetsägaren, i detta fall 

Micasa, beslutar om och ansvarar för det finns ett fullgott brandskydd och att det inte är 

aktuellt att installera något sprinklersystem. Ansvaret för det systematiska brandskydds-

arbetet ligger på verksamheten. Stadsdelsnämnden ansvarar i sin tur för tillsyn av att 

brandskyddsarbetet fungerar enligt gällande bestämmelser. 

 

Louise Lindström, ordförande i Norrmalms handikappråd, tog upp frågan om Bellevue-

parken och framhöll att man från rådets sida är angelägen om att medverka i ett tidigt 

skede av den fortsatta upprustningen och utvecklingen av parken.  

 

 

  ___________________________   
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§ 2 

Val av justerare samt anmälan av protokollsjustering  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) valdes, att jämte ordföranden Hanna Broberg (M), 

justera dagens protokoll. Justeringen äger rum den 23 mars 2010. 

 

Anmäldes att protokoll fört vid stadsdelsnämndens sammanträde den 11 februari 2010 

justerats den 16 februari.  

 

 

  _____________________________  
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§ 3 

Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) anmälde en skrivelse från Socialdemokraterna angående 

de privata hemtjänstföretag som är verksamma på Norrmalm.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) anmälde en skrivelse angående brandsäkerhet och 

personalomsättning på Vasens vård- och omsorgsboende.  

 

Dagordningen fastställdes.  

 

 

  ___________________________  
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§ 4 

Inkomna medborgarförslag  

Diarienummer 1.2.4.-95/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Medborgarförslaget överlämnas till trafikkontoret.  

  

Ett förslag om att fullfölja parkplanen och bevara och utveckla Vanadisvägen som 

parkgata anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att 

överlämna medborgarförslaget till trafikkontoret.   

 

 

  ___________________________  
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§ 5  

Upprustning och utveckling av Bellevueparken – inriktningsbeslut 

Diarienummer 300-677/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Norrmalms stadsdelsnämnd, trafik- och renhållningsnämnden, exploaterings-

nämnden, idrottsnämnden och fastighetsnämnden godkänner program för 

upprustning och utveckling av Bellevueparken, med den inriktning som framgår 

av förvaltningarnas förslag, till en total utgift för staden om 55 mnkr. 

Nämnderna ger förvaltningarna i uppdrag att vidareutveckla projektet och återkomma 

till berörda nämnder med underlag för genomförandebeslut. 

Nämnderna godkänner att förvaltningarna gör en framställan till länsstyrelsen om 25 

mnkr av det s.k. vägverksanslaget för Kungliga Nationalstadsparkens utveckling. 

Ordföranden Hanna Broberg (M) anmälde ett särskilt uttalande från moderaterna, 

ledamoten Marie Skogward (KD) och ersättaren Cecilia Önfelt (C).  

Ledamoten Agneta Isacsson (FP) anmälde ett särskilt uttalande.   

Vice ordföranden Lars Arell (S) anmälde ett särskilt uttalande från Socialdemokraterna. 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) anmälde ett särskilt uttalande.   

Ledamoten Hans Enroth (V) anmälde ett särskilt uttalande.   

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 22 februari 

2010.  

 

Bellevueparken ligger inom Nationalstadsparken och ingår i den unika historiska 

landskapsparken kring Brunnsviken. Den används i dag för bollspel, naturlek, båtliv, 

utflykter och promenader. Besökstrycket är idag lägre än i Norrmalms mer centrala 

parker. Bellevueparken beräknas i framtiden spela en större roll för människors möjlighet 

till rekreation i sin närmiljö när Norra Stationsområdet och Albano bebyggs med nya 

bostäder och arbetsplatser. Parken är en viktig och nödvändig grön oas i direkt anslutning 

och i kontrast till den tätbebyggda staden. 

 

       

Forts.  

 

Forts. § 5 
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Ett program för upprustning och utveckling av parken har tagits fram under projekt-

ledning från trafikkontoret och Norrmalms stadsdelsförvaltning och genom en referens-

grupp med representanter från berörda förvaltningar och aktörer i parken. Ett parksamråd 

och en parkvandring hölls den 30 september 2009.   

       

Programmets huvuddrag är att förstärka karaktären av engelsk landskapspark, förstärka 

de ekologiska värdena, skapa en park som blir ett attraktivt utflyktsmål året runt. 

Upprustning av parken ger också förutsättningar att minska biltrafiken genom parken, 

skapa bättre gång- och cykelvägar, öka trygghet och tillgänglighet. 

  

Projektet kommer att pågå under flera år och föreslås bekostas av flera olika aktörer som 

har intressen i parkområdet. Upprustningen beräknas medföra investeringsutgifter för 

staden om 55 mnkr och att resterande utgifter om 35 mnkr täcks genom extern 

finansiering. 

 

Förvaltningarna föreslår att Norrmalms stadsdelsnämnd, trafik- och renhållningsämnden, 

exploateringsnämnden, idrottsnämnden och fastighetsnämnden fattar inriktningsbeslut om 

upprustning och utveckling av Bellevueparken samt uppdrar till sina förvaltningar att 

återkomma med underlag för genomförandebeslut. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Särskilda uttalanden 

Ordföranden Hanna Broberg m.fl. (M), ledamoten Marie Skogward (KD) och 

ersättaren Cecilia Önfelt (C) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Det har gjorts ett omfattande förberedelsearbete med kartläggningar av 

växtlighet och historiskt material som ger en god grund för den nödvändiga 

och efterlängtade renoveringen av Bellevueparken. Parken motsvarar två 

Vasaparker eller ¼ av Norrmalms parkområde. Att ta tillvara en kultur-

historiskt värdefull miljö och samtidigt utveckla användningen av parken 

som uterum i en så tät stadsdel som Norrmalm är väldigt bra. 

 

Parken behövs för lek och rekreation. Genom att den görs tillgänglig, bilfri 

och trygg får den en viktig roll både för stenstaden och för den nya stads-

delen på Norra Station. 

 

Genom samverkan med olika intressenter och aktörer har en bra helhet  

kunnat presenteras. Det är viktigt med fortsatt samverkan och utveckling när 

 

     Forts. 
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Forts. § 5 

det gäller strandområdena, barnens användning av stallarna för pedagogiska 

verksamheter, eventuella hundrastningsmöjlighet och övriga funktioner som 

gör parken till ett besöksmål i stadsdelen. 

 

Ledamoten Agneta Isacsson (FP) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Vi delar i huvudsak förvaltningens kommentarer, men vill göra följande 

tillägg och förtydliganden till det fortsatta arbetet: 

Tre aspekter som bör betonas: 

 

- Det är viktigt att inriktningsbeslutet leder till fortsatt dialog om 

Bellevueparkens innehåll. 

 

- Parken är redan nu viktig för vasastadsborna och kommer att bli än 

viktigare då de nya invånarna i Norra Stationsområdet flyttar in.  

 

- Vi instämmer delvis i synpunkterna i en medborgarskrivelse (16 dec. 

2009) i vilken man redogör för sin missnöjdhet rörande information  

och kommunikation om projektet. Möjligheten till fortsatt dialog med 

medborgarna måste prioriteras. 

 

- Det saknas en passus rörande byggnation av sanitära anläggningar inom 

parkområdet. I kommande process måste det därför planeras för 

toalettbyggnad/er. 

 

- Hundägarnas önskemål om fler fria ytor för hundars lek och motion bör 

beaktas. Det är viktigt att hundrastgårdar anläggs inom relativt isolerade 

områden, d.v.s. det skall inte vara nära till boendemiljöer p.g.a. 

hundarnas högljudda skall och allmänt oljud. Bellevueparkens 10 ha bör 

kunna erbjuda ett speciellt hundområde.  

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Socialdemokraterna är mycket positiva till att upprustningen av Bellevue-

parken äntligen kan starta. Bellevue utgör nästan en fjärdedel av all park-

mark som norrmalmsborna har tillgång till i sin stadsdel. Ändå har den 

länge varit ett förbisett område i vår del av Stockholm.  

 

Bollplaner, strandbad, öppna gröna gräsytor och rejält med lekplatser för 

barn, allt i en historisk kontext, kommer göra Bellevue till ett attraktivt 

utflyktsmål för våra boende i vår stadsdel. Något som behövs, inte minst 

mot bakgrund av den kommande utbyggnaden av Albano och Norra 

Stationsområdet. 

     Forts.  
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Vi ställer oss därför bakom förslaget till inriktningsbeslut och menar 

dessutom att det i projekt som dessa finns ett egenvärde i att skapa breda 

politiska majoriteter över blockgränserna eftersom investeringarna löper 

över många år och över mandatperioderna. 

 

I underlaget till beslut görs bedömningen att de förestående investeringarna 

inte kommer att påverka framtida driftsbudgetar. Socialdemokraterna har 

inte anledning att göra en annan bedömning än den respektive fackförvalt-

ningar gör, men vill ändå särskilt markera att investeringar i nya idrotts-, 

kultur- och rekreationsanläggningar kostar pengar också att driva. Något 

som den moderatstyrda majoriteten tyvärr ofta väljer att tala tyst om när 

investeringar presenteras.  

 

Vi vill också särskilt betona vikten av att badplatsen verkligen realiseras. 

Snart är det sommar och stockholmarna kommer som alltid att söka sig till 

vattnet. Brunnsviken i Bellevueparken är den möjlighet som finns att ordna 

ett strandbad inom promenadavstånd för de allra flesta på Norrmalm. 

  

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) lämnade följande särskilda uttalande:   

 

Upprustning av Bellevueparken, som utgör del av Nationalstadsparken, är 

en efterlängtad åtgärd, under förutsättning att upprustning och utveckling  

av parken inte innebär exploatering av området. 

 

Parken utgör en fjärdedel av Norrmalms totala parkmark och erbjuder  

stenstadens invånare rekreationsmöjligheter i en miljö med i stort sett orörd 

natur och kulturvärden. 

 

Inriktningsförslaget innehåller många goda idéer. Dessa får dock 

konkretiseras i den kommande detaljplanen, så att upprustnings- och 

utvecklingsarbetet inte medför negativ verkan på parkens natur- och 

kulturvärden. 

 

I inriktningsförslaget nämns planer på att anlägga en 4H-gård. Det är ur 

pedagogisk och ekologisk synpunkt en utmärkt idé som bör förverkligas  

och fritidsbåtsanläggningar bör flyttas till alternativa platser för att 

stränderna ska kunna användas för bad. Med den ökande befolknings-

mängden i närområden kan Stallmästarholmens stränder utgöra värdefullt 

tillskott som badstränder. Därför bör förslaget att bygga flera bryggor och 

att fylla ut stranden för flera båtuppläggningsytor utgå. Även tillgänglig-

heten för gående, handikappade och cyklister bör ses över. 

 

     Forts.  
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Forts. § 5 

 

Vidare finner vi det bekymmersamt att fastighetskontoret anser att 5 

miljoner kronors investeringskostnad för stallbyggnaderna är en osäker 

investering för att få lönsamhet. Vid upprustning av en sådan historisk  

miljö är 5 miljoner kronor att betrakta som en felräkningssumma för 

fastighetskontorets investeringsbudget och särskilt anmärkningsvärt är 

kontorets inställning i frågan med tanke på att objektets skötsel och 

upprustning är en kommunal angelägenhet. Det får inte heller glömmas  

att kommunala verksamheter, till skillnad från affärsverksamheter, inte  

drivs med lönsamhetsmål utan målet är att bedriva kommunala 

verksamheter med en budget i balans. Eftersom, som fastighetskontoret 

redovisar, dessa 5 miljoner inryms i investeringsplanen för 2014 finns  

det ingen anledning att inte genomföra upprustningen. 

 

Avslutningsvis vill vi uppmärksamma på att de 10 miljonerna som 

Vägverket åtog sig att betala, som kompensation för intrång i parkområdet 

p.g.a. arbetet med Norra Länken, troligen inte täcker de faktiska 

kostnaderna för skadorna.  

 

Ledamoten Hans Enroth (V) lämnade följande särskilda uttalande.  

 

I samband med att bollplanen i Bellevueparken flyttas till en nyanlagd 

bollplan vid Socialhögskolan är det nödvändigt att staden planerar för 

ytterligare bollplaner i Norra Stationsområdet exempelvis i den västra delen 

då ingen bollplan heller finns i Birkastadsområdet. 

 

 

  ___________________________ 
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§ 6 

Bidrag till frivilligorganisationer 2010 

Diarienummer 5.-101/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

- PRO Vasastan 11 000 kronor 

- PRO Norrmalm 9 000 kronor  

- SPF Gustav Vasa 26 000 kronor 

-  Immanuelskyrkans RPG-förening 5 000 kronor 

-  Röda Korsets kontaktverksamhet på Norrmalm 10 000 kronor 

-  Röda Korsets anhörigstöd på Norrmalm 15 000 kronor 

- Centrala Vasastans Rödakorskrets 10 000 kronor  

- Synskadades Riksförbund - Innerstadskretsen 6 000 kronor  

- Frivillig Väntjänst 4 000 kronor 

- Vasaträffen gymnastik 2 000 kronor 

- Riddarsporrens Seniorboende, Borådet 2 000 kronor 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) och ledamoten Yildiz Kafkas (MP) reserverade 

sig mot beslutet.  

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 3 mars 

2010.  

 

I enlighet med stadsdelsnämndens riktlinjer för bidragsgivning kan bidrag i form av 

verksamhetsbidrag eller projektbidrag beviljas till frivilligorganisationer, som på lokal 

nivå bedriver verksamhet riktad till äldre och/eller till personer med funktions-

nedsättningar.  

 

För innevarande år har sammanlagt 150 000 kronor avsatts för bidrag till frivillig-

organisationer. Förvaltningen föreslår att 100 000 kronor används till verksamhetsbidrag 

och resterande belopp till projektbidrag.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) lade fram ett förslag till beslut från Socialdemokraterna  

 

      Forts.  
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och ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i 

enlighet med detta.       

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

Reservation  
Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) och ledamoten Yildiz Kafkas (MP) ansåg att 

stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

1. Bjuda in de organisationer som mottagit bidrag föregående år att  

redovisa sitt arbete i samband med kommande nämndsammanträde.  

2.   Därutöver anföra följande:  

Vi har under flera år föreslagit att beslut om verksamhetsbidrag ska föregås 

av en presentation av vad fjolårets bidragsmedel använts till. Vi vill markera 

att vi tycker denna ordning är lämplig även i år, och föreslår att beslutet 

skjuts upp till kommande möte för att ge utrymme för en sådan presentation. 

 

 

  ____________________________ 
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§ 7 

Befogenhet att på nämndens vägnar beordra utbetalning av pengar 

Diarienummer 2.1.-121/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Nämnden ger stadsdelsdirektören vid Östermalms stadsdelsförvaltning, 

Göran Månsson, befogenhet att beordra utbetalning av pengar samt rätt att  

i sin tur utse ett lämpligt antal avstämmare.   

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 2 mars 

2010.  

 

Revisionskontoret har, i samband med granskning av samarbetet mellan stadsdels-

nämnderna Kungsholmen, Norrmalm och Östermalm inom verksamhetsområdet 

ekonomiskt bistånd, uppmärksammat att Kungsholmens och Norrmalms stadsdels-

nämnder inte följt stadens regler för ekonomisk förvaltning vad gäller rätt att på 

nämndens vägnar beordra utbetalning av pengar. Inom ramen för ekonomiskt bistånd 

benämns rollen att på nämndens vägnar beordra utbetalning av pengar som avstämmare. 

 

Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att ge stadsdelsdirektören vid Östermalms 

stadsdelsförvaltning, Göran Månsson, befogenhet att beordra utbetalning av pengar samt 

rätt att i sin tur utse ett lämpligt antal avstämmare.   

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  __________________________ 



S NORRMALMS STADSDELSNÄMND 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
SAMMANTRÄDESDATUM 2010-03-18 

 

 

 

Justerarnas signatur 

Blad 14 

14 

 

 

§ 8  

Anhörig-/närståendepolicy för Stockholms stads äldreomsorg – remiss från 

kommunstyrelsen 

Diarienummer 1.5.1.-55/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S), ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och ledamoten 

Hans Enroth (V) reserverade sig mot beslutet.  

 

Ledamoten Agneta Isacsson (FP) anmälde ett särskilt uttalande.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 1 mars 

2010.  

 

Äldrenämnden har på uppdrag av kommunfullmäktige utarbetat ett förslag till anhörig-

/närståendepolicy som ska vara vägledande för stadsdelsnämndernas arbete med att stödja 

anhöriga och närstående som vårdar en person som är 65 år eller äldre.  

 

Förvaltningen är positiv till förslaget. Många anhöriga gör en ovärderlig insats och vikten 

av att på olika sätt stödja dessa personer kan inte nog betonas. Den stödplan som föreslås 

upprättas kommer att kunna fylla en viktig funktion i kontakten mellan anhörigkonsulent 

och anhörigvårdare/vårdtagare. Förvaltningen efterlyser en större flexibilitet när det gäller 

den avlösning i hemmet anhörigvårdare kan erbjudas.   

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) lade, med instämmande av ledamoten Hans Enroth (V), 

fram ett förslag till beslut från Socialdemokraterna och ledamoten Yildiz Kafkas (MP) 

och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S), ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och ledamoten 

Hans Enroth (V) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

      Forts.  
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1. I  huvudsak godkänna förvaltningens tjänsteutlåtande.   

 

2. Därutöver anföra följande: 

 

Det är självklart viktigt att stödet som erbjuds anhörigvårdare till äldre bland 

annat ska vara inriktat på att träffa andra i samma situation, kontakt med 

frivilliga organisationer samt utflykter. Men i policyn saknas uppgifter om hur 

en bra dagverksamhet kan fungera som avlastning för anhörigvårdaren likaväl 

som stimulans för den vårdbehövande. Sådana verksamheter borde utvecklas 

för att tillfredsställa olika behov av avlastning och stimulans, samt utgöra en 

gemensam resurs för hela staden.  

 

Särskilt uttalande  

Ledamoten Agneta Isacsson (FP) lämnade följande särskilda uttalande:  

 

Vi delar förvaltningens synpunkter, men vill lämna följande uttalande.  

 

De anhöriga står för ca 70 % av all äldreomsorg, enligt Socialstyrelsen. 

Deras insatser är ovärderliga. Det är därför viktigt att värna om dem. 

 

Begreppet ”anhöriga” är i det här fallet inte någon enhetlig grupp. Det är 

därför svårt, för att inte säga omöjligt, att tillhandahålla insatser och support 

som passar samtliga individer i gruppen. I stället är det viktigt att lyssna på 

respektives behov och önskemål för att sedan bedöma insatserna från fall till 

fall. 

 

Beträffande avlösning så anger förvaltningen att de anhöriga skulle kunna 

spara ihop timmar för att öka mängden avlösta timmar vid ett senare 

tillfälle. Vi anser att detta är ett utmärkt förslag. Vi vill dessutom 

komplettera med följande: 

 

Den anhörige ska inte själv betala för avlastning överstigande 4 timmar i 

veckan - speciellt vad gäller åldersgruppen >80 år där vårdtyngden kan vara 

mycket stor. Många äldre vårdar sin make/maka dygnet runt och man bör 

därför enligt vår mening överväga om avlastningstiden kan ökas till 

exempelvis det dubbla.  

 

En modell som också bör övervägas är att införa en peng per klient/patient – 

eventuellt baserad på vårdtyngden - så att den anhörige själv kan avgöra hur 

avlastningen ska ske.  

 

 

      Forts. 
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Forts. § 8 

 

Utöver nämnda avlastningsinsatser bör anhöriga ha möjlighet till samtal 

med kurator/anhörigkonsulent vid behov. Viktigt är också att den anhörige 

har ”en väg in”, t.ex. via anhörigkonsulenten eller annan lämplig 

handläggare. Webben är en självklar källa att hämta information ifrån. 

 

 

 

  ____________________________ 
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§ 9 

Riktlinjer för samverkan mellan skola och socialtjänst för barn/ungdomar som far 

illa eller riskerar att fara illa – remiss från kommunstyrelsen 

Diarienummer 1.5.1.-73/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande 

 

Ledamoten Hans Enroth (V) anmälde ett särskilt uttalande.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 8 mars 

2010.  

 

Socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningen och utbildningsförvaltningen har utarbetat 

förslag till riktlinjer för samverkan mellan skola och socialtjänst för barn och ungdomar 

som far illa eller riskerar att fara illa. Riktlinjerna omfattar bl.a. samverkansformer och 

samverkansområden med förslag till samverkansöverenskommelse mellan stadens skolor 

och stadsdelsnämndernas verksamheter. 

 

Norrmalms stadsdelsförvaltning har haft en lokal samverkansöverenskommelse sedan 

skolan gick över till utbildningsförvaltningen 1 juli 2007. Förvaltningens anser att 

stadsdelsnämnderna, utbildningsnämnden och andra berörda nämnder ska samverka  

kring barn som far illa eller riskerar att fara illa. Formerna för samverkan bör dock inte 

detaljregleras på det sätt som föreslås i remissen. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande  

Ledamoten Hans Enroth (V) lämnade följande särskilda uttalande.  

 

Behovet av en struktur för samverkan har ökat dramatiskt sedan grund-

skolan överfördes till utbildningsnämnden, vilket var ett dåligt beslut som 

Vänsterpartiet var starkt emot. Den samverkan som under lång tid hade 

byggts upp i stadsdelsnämnderna innan centraliseringen av skolan slogs 

brutalt sönder, vilket man nu snart tre år efteråt försöker reparera med ett 

förslag som mer fokuserar på former för samverkan än innehåll för barnen, 

ungdomarna och familjerna. 
  

      Forts.  
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Forts. § 9 

 

Att skolan hör till stadsdelsnämnderna var en av grundbultarna i stadsdels-

nämndsreformen, som fokuserade mycket på att främja ett helhetsperspektiv 

på barn och unga. 

 
Det bästa sättet att främja samverkan med barns bästa i fokus är att återföra 

grundskolan till stadsdelsnämnderna, och där bygga upp samverkan med 

utgångspunkt från de lokala förutsättningarna. Samverkan måste också 

omfatta förskolan och fritiden, som ju stadsdelsnämnderna redan ansvarar 

för. 

 

  ___________________________  
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§ 10 

Revidering av riktlinjer för handläggning av ekonomiskt bistånd – remiss från 

kommunstyrelsen  

Diarienummer 1.5.1.-61/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

1. Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande.  

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S), ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och ledamoten 

Hans Enroth (V) reserverade sig mot beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 4 mars 

2010.  

 

Socialtjänst- och arbetsmarknadsnämnden har lagt fram ett förslag till revidering av 

stadens riktlinjer för handläggning av ekonomiskt bistånd. De kompletteringar och 

förtydliganden av riktlinjerna som föreslås är i huvudsak en anpassning till nuvarande 

lagstiftning och till den utveckling som skett inom verksamhetsområdet och kommer 

därför inte att påverka det praktiska arbetet i någon större utsträckning.  

 

Förvaltningen är positiv till förslaget men anser att vissa avsnitt bör förtydligas eller 

kompletteras. Detta gäller frågan om begravningskostnader samt avsnitten om barn- 

respektive kvinnofridsperspektivet.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) lade fram ett förslag till beslut från Socialdemokraterna 

och ledamoten Yildiz Kafkas (MP) och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i 

enlighet med detta.  

 

Ledamoten Hans Enroth (V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att stadsdels-

nämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

      Forts.  
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Forts. § 10  

 

Reservationer  

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) och ledamoten Yildiz Kafkas (MP) ansåg att 

stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

 

1. Som sitt remissvar överlämna förvaltningens tjänsteutlåtande.   

 

2. Därutöver anföra följande: 

 

Stadens riktlinjer för handläggning av försörjningsstöd har en ensidig 

inriktning på att förhindra att försörjningsstödet överutnyttjas. Vi påminner 

om att stadsdelsnämnden i början av mandatperioden fråntogs huvuddelen  

av sina arbetsmarknadsmedel för att jobbtorgen skulle kunna erbjuda alla 

som söker försörjningsstöd till följd av arbetslöshet ett arbete till avtalsenlig 

lön inom fem dagar. Vi föreslår att riktlinjerna kompletteras med att ett 

sådant erbjudande om arbete ska lämnas.  

 

Ledamoten Hans Enroth (V) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:  

 

Som svar på remiss från kommunstyrelsen hänvisa till den för V, S och MP 

gemensamma reservationen i samma ärende i socialtjänst- och arbets- 

marknadsnämnden den 15 december 2009. 

 

 

_______________________________ 
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§ 11  

Utökad tid för alkoholservering i restaurang Baretto på Kungsträdgårdsgatan 18 – 

remiss från socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningen 

Diarienummer 1.5.2.-75/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

1. Ansökan om alkoholserveringstillstånd för allmänheten mellan kl.11.00-

05.00, inom- och utomhus, tillstyrks. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) reserverade sig mot beslutet.  

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 15 februari 

2010. 

 

Socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan 

om utökad serveringstid för restaurang Baretto på Kungsträdgårdsgatan 18. Förvaltningen 

föreslår att ansökan tillstyrks.   

 
Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att stadsdels-

nämnden skulle besluta i enlighet med detta.   

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Reservation  

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

 

1. Avslå förslaget att utöka alkoholserveringstiden från nu gällande tillstånd, 

till kl. 01.00 till kl. 05.00. 

2. Därutöver anföra följande: 

Alkoholpolitiken regleras genom alkohollagen. I den ganska nyligen  

 

Forts.  
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reviderade alkohollagen anses kl. 01.00 som lämplig gräns för längsta 

alkoholserveringstid, med vissa undantag som kan gälla ända till kl. 03.00. 

Där nämns inte tillstånd till kl. 05.00 som lämpligt. Det borde vara självklart 

att kommunala myndigheter följer de riktlinjer som lagstiftningen förordar.  

 

Den senaste alkoholutredningens förslag var följande: ”Liksom hittills ska 

tillståndsmyndigheten besluta om under vilka tider starköl, vin eller sprit-

drycker får serveras. Den s.k. normaltiden ska också vara oförändrad, d.v.s. 

kl. 11.00−01.00. Efter särskild prövning kan dock tillstånd medges till 

servering fram till kl. 03.00. Utrymningstiden förlängs till 60 minuter. 

Beträffande rumsservering får emellertid tillståndsmyndigheten bestämma 

vilka serveringstider som ska gälla utan begränsning till de annars gällande 

tiderna”. (SOU 2009:22) 

 

 

  ___________________________  
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§ 12 

Alkoholserveringstillstånd för restaurang Oxid Bar, Birger Jarlsgatan 33 – remiss 

från socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningen  

Diarienummer 1.5.2.-119/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ansökan om alkoholserveringstillstånd för allmänheten, mellan kl.11.00-

03.00 inom- och utomhus, tillstyrks. 

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 4 mars  

2010.  

 

Socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan 

om nytt alkoholserveringstillstånd för Oxid Bar, med anledning av ägarskifte. 

Förvaltningen föreslår att ansökan tillstyrks. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ___________________________  
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§ 13 

Alkoholserveringstillstånd för restaurang Zanzibar på Norrmalmstorg – remiss från 

socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningen  

Diarienummer 1.5.2.-124/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ansökan om alkoholserveringstillstånd för allmänheten, mellan kl.11.00-

02.00 inom- och utomhus, tillstyrks. 

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 4 februari 

2010.  

 

Socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan 

om utökad serveringstid för restaurang Zanzibar på Norrmalmstorg. Förvaltningen 

föreslår att ansökan tillstyrks. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag. 

 

 

  __________________________  
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§ 14 

Alkoholserveringstillstånd för Café Söderberg i Kungsträdgården – remiss från 

socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningen  

Diarienummer 1.5.2.-52/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ansökan om alkoholserveringstillstånd för allmänheten, mellan kl.11.00-

01.00 inom- och utomhus, tillstyrks. 

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 4 februari 

2010.  

 

Socialtjänst- och arbetsmarknadsförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan 

om utökad serveringstid för Café Söderberg i Kungsträdgården. Förvaltningen föreslår att 

ansökan tillstyrks. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  __________________________  
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§ 15 

Redovisning av genomförd upphandling av utryckning vid trygghetslarm nattetid 

och hemtjänstinsatser nattetid 

Diarienummer 103-718/2009 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) anmälde, med instämmande av vice ordföranden Lars 

Arell m.fl. (S) och ledamoten Hans Enroth (V) ett särskilt uttalande.   

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 3 mars 

2010.  

 

Stadsdelsnämnden beslutade i november 2009 att upphandla utryckning vid trygghets- 

larm samt hemtjänstinsatser nattetid till personer som har insatser från den kommunalt 

drivna hemtjänsten eller som enbart har trygghetslarm och bor i ordinärt boende. Stads-

delsdirektören gavs i uppdrag att anta och teckna avtal med vinnande anbudsgivare. 

Förvaltningen fick i uppdrag att återkomma till nämnden med en redovisning efter 

genomförd upphandling.  

 

Upphandlingen är nu genomförd och avtal har tecknats med Omsorgshuset i Stockholm 

AB, som fr.o.m. den 1 april 2010 kommer att svara för insatserna. Avtalet gäller t.o.m. 

den 31 mars 2011 med möjlighet till förlängning i maximalt två år.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande  

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) lämnade, med instämmande av vice ordföranden Lars 

Arell m.fl. (S) och ledamoten Hans Enroth (V) följande särskilda uttalande:   

 

Upprinnelsen till denna upphandling är majoritetens tidigare beslut om 

avknoppning och privatisering av Johannes hemtjänst (den 27 mars 2008), 

trots att denna verksamhet i kommunens regi enligt förvaltningen var en 

välfungerande verksamhet.  

 

Det visade sig ganska snart att verksamheten efter privatiseringen inte höll 

måttet vad gäller kvalitet och kostnaderna var högre än om kommunen  

 

      Forts.  
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Forts. § 15  

 

upphandlar enligt LOU. Därför nödgades stadsdelsförvaltningen inte 

förlänga avtalet och genomförde den aktuella upphandlingen.  

 

Vi har varit mycket kritiska till avknoppningar och tidigare ifrågasatt  

även lagligheten av dessa. Nu, när en ny upphandling gjorts leder det 

förhoppningsvis till bättre service för brukarna än det har varit. Vi vill  

gärna upprepa vår ståndpunkt i frågan om privatiseringar:  

 

- Inga privatiseringar genomförs för privatiseringens skull. 

 

- Brukarnas intresse ska sättas i främsta rummet. 

 

- Inga välfungerande verksamheter i kommunens regi skall privatiseras. 

 

 

  ____________________________  
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§ 16 

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Protokoll fört vid stadsdelsnämndens sammanträde den 15 mars 2010 anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

 

  ____________________________  
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§ 17     

Protokoll från Norrmalms handikappråd  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Protokoll fört vid sammanträde i Norrmalms handikappråd den 15 mars 2010 anmäldes.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

 

  ____________________________  
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§ 18  

Ekonomisk månadsuppföljning för februari med årsprognos för 2010 

Diarienummer 1.2.1.-111/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Anmälan av ekonomisk månadsuppföljning för februari 2010 godkänns. 

 

Ärendet  

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 24 februari 

2010.  

 

Månadsprognosen bygger på periodiserat utfall t.o.m. februari 2010 samt en bedömning 

av kostnaderna för resten av året. Totalt beräknas ett underskott på 2,2 mnkr. före 

resultatdispositioner och ingen avvikelse mot budget efter resultatdispositioner. En 

fortsatt restriktiv prövning av alla kostnader är en förutsättning för att ha en budget i 

balans vid årets slut. 

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet 

med stadsdelsförvaltningens förslag.  

 

 

  ___________________________  
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§ 19 

Beslut fattade enligt delegation  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Följande beslut anmäldes:  

 
Ev. 

diarienummer 
 

Beslutsdatum Beslut  Beslutsfattare 

1.5.2.-51/2010 2010-02-11  Tillstyrkt ansökan om alkoholservering 

mellan kl. 11.00 och 01.00 inomhus 

och mellan kl. 11.00 och 22.00 

utomhus i restaurang Svea Lounge, 

Sveavägen 35. 

 

Christina Rapp 

Lundahl  

 

1.4.-56/2010 2010-02-24  Förändrad placering av värdeautomater 

på Fox and Badger, Norrbackagatan 

56. Ingen erinran. 

 

 

Monica Fredriksson  

1.4.-93/2010 

 

2010-03-04 Ansökan om tillstånd för restaurang-

kasinospel på H1, Hagagatan 1. Ingen 

anmärkning.  

 

Monica Fredriksson 

1.4.-102/2010 2010-03-04 Förändrad placering av värdeautomater  

i restaurang Norrport, Roslagsgatan 38.  

Ingen erinran.   

 

Monica Fredriksson 

1.4.-79/2010 2010-03-04 Ansökan om tillstånd till spel på värde-

automater på H1, Hagagatan 1. Ingen 

erinran.  

 

Monica Fredriksson 

006-791/2009 

 

2010-01-12 

 

Begränsat bygglov i Orgelpipan 5, 

Klarabergsgatan 37. Ingen erinran.  

 

Anders Lindgren  

006-792/2009 

 

2010-01-12 Begränsat bygglov i Orgelpipan 6, 

Klara Vattugränd 4. Ingen erinran. 

 

Anders Lindgren 

       

 

Forts. 
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1.5.3-58/2010 2010-02-08 Vandrarhem, förlängning av tidigare 

bygglov till 2010-12-31, Vanadisbadet.  

Ingen erinran. 

 

Anders Lindgren 

1.5.3-68/2010 2010-02-08 Uppställning av gatukök/kiosk för 

Thaimat längs västra sidan av Rör-

strandsgatan, mitt för Karlbergsvägen. 

Tidsbegränsat lov i fem år till 2015. 

Ersättningsplats för Torsplan. Ingen 

erinran. 

 

Anders Lindgren 

2.1.-27/2010 2010-03-03 Beviljat projektbidrag till Föreningen 

ABF:s Öppna teater. 

 

Annette Luengo  

5.-101/2010 2010-03-03 Avslag på ansökan om verksamhets-

bidrag från DHB Östra. 

 

Annette Luengo  

 2010-03-01 Medgivande till tjänsteförrättning 

utomlands. 

 

Annette Luengo  

 

   

 

_____________________________ 
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§ 20 

Inkomna / upprättade handlingar  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

 Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Följande handlingar anmäldes:  

 

1. Information från Arbetsmiljöverket om avslutat ärende - Kastanjebackens förskola. 

Diarienummer 204-762/2009.  

 

2. Inspektionsmeddelande från Arbetsmiljöverket med anledning av inspektion på 

förskolan Orion samt stadsdelsförvaltningens svar till Arbetsmiljöverket. 

Diarienummer 204-803/2009.  

 

3. Dom från Förvaltningsrätten i Stockholm med anledning av laglighetsprövning anligt 

kommunallagen. Diarienummer 001-823/2008.  

 

4. Ramavtalsuppföljning Väderkvarnens vård- och omsorgsboende. Diarienummer 

1.2.1.-104/2010.  

 

5. Ramavtalsuppföljning Omvårdnadshuset. Diarienummer 1.2.1.-105/2010. 

 

6. Ramavtalsuppföljning Danvikshems vård- och omsorgsboende. Diarienummer 1.2.1.-

103/2010. 

 

7. Förvaltningens svar på medborgarförslag angående musik vid skridskobanan i 

Vasaparken. Diarienummer 002-735/2009.   

 

8. Förvaltningens svar på medborgarförslag angående snöröjning i Vanadislunden.  

Diarienummer 1.2.4.-34/2010.   

 

9. Diarieförda handlingar under perioden 2 februari – 8 mars 2010.     

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta att lägga 

ärendet till handlingarna.   

 

 

  ________________________________ 
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§ 21   

Övriga frågor  

 

 Vice ordföranden Lars Arell (S) anmälde en skrivelse från Socialdemokraterna 

angående privata hemtjänstföretag. Diarienummer 1.2.-155/2010 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Skrivelsen överlämnas inte för beredning med hänvisning till att den ger 

uppdrag till annan nämnds förvaltning.  

 

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) reserverade sig mot beslutet.   

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Vice ordföranden Lars Arell (S) lade fram ett förslag till beslut från socialdemokraterna 

och föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

 

Beslutsgång  

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med ordförandens förslag.  

 

Reservation  

Vice ordföranden Lars Arell m.fl. (S) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:  

 

1. Stadsdelsnämnden av äldreförvaltningen kräver att få en redovisning över 

hur granskningen av de på Norrmalm verksamma hemtjänstföretagen ser 

ut. 

 

2. Stadsdelsnämnden begär en redovisning av äldreförvaltningen om hur 

samarbetet med Skatteverket ser ut och vilka åtgärder som vidtagits för att 

motverka att oseriösa företag upphandlas av den kommunalt finansierade 

hemtjänsten. 

 

3. Stadsdelsnämnden vid kommande sammanträde får en redogörelse för vad 

Norrmalms stadsdelsnämnd kan göra för att säkerställa att bara seriösa 

företag upphandlas. 

 

 

Forts.  
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Forts. § 21  

 

4. Norrmalms stadsdelsförvaltning på sin hemsida och vid kontakter med 

äldre upplyser de som söker hemtjänst om vilka företag som uppvisar 

brister, så att de äldre får möjlighet att göra sina val utifrån en helhetsbild. 

 

 

 Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) anmälde en skrivelse angående brandsäkerheten, 

personalomsättningen och bemanningen nattetid vid Vasens vård- och omsorgs-

boende. Diarienummer 1.2.-157/2010.  

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

1. Skrivelsen överlämnas inte för beredning med hänvisning till att den begär 

svar om ett enskilt ärende.  

 

2. Synpunkterna tas med till arbetet med förvaltningens granskningsrapport 

om Vasen och Riddargården.  

 

Förslag till beslut  

Ordföranden Hanna Broberg (M) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.  

   

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

stadsdelsnämnden skulle besluta i enlighet med detta.   

 

Beslutsgång   

Ordföranden Hanna Broberg (M) ställde förslagen mot varandra och fann att stadsdels-

nämnden hade beslutat i enlighet med ordförandens förslag.  

 

Reservation  

Ledamoten Yildiz Kafkas (MP) ansåg att stadsdelsnämnden skulle ha beslutat att:   

 

1. Förvaltningen skyndsamt kommer med en rapportering av ärendet samt 

inleder en översyn av brandsäkerheten och nattbemanningen på stadsdelens 

alla äldreboenden. 

 

2. Förvaltningen kommer med en redovisning av den alltför höga 

personalomsättningen på Vasens äldreboende och ger nämnden information 

om orsaken till detta. 

 

Forts.  
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 Nämndsekreteraren Gunilla Schedin informerade om en inbjudan från Svensk social-

politisk förening till en studiedag ”Det läcker ur välfärden”. 

 

Stadsdelsnämndens beslut  

 

Två företrädare från majoriteten resp. oppositionen ges möjlighet att delta i 

studiedagen. Anmälan kan göras till nämndsekreteraren.  

 

 

____________________________  

 

 

 

 

 


